
 
 

 

Artikel 45 vragen 
 

Van: Brammert Geerling/SP 

Aan: College van B&W 

Betreft: Geheime stukken 

Datum: 25-09-2019 

 

 

Geacht college,  

 

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde wil de SP u vragen stellen over de omgang 

met geheime stukken.  

 

 

 

Inleiding 

 

De SP is al langere tijd kritisch op de wijze waarop geheimhouding wordt opgelegd en bekrachtigd 

in Zwolle. Deze kritiek richt zich zowel op de onderbouwing, de noodzaak bepaalde zaken geheim 

te houden, als het automatisme zaken voor de eeuwigheid geheim te verklaren in plaats van een 

kortere termijn.  

 

Dit heeft er de afgelopen jaren toe geleid dat de SP, als enige fractie, enkele keren tegen 

bekrachtiging van geheimhouding heeft gestemd. Eenmaal is (op aandringen van de SP-fractie) de 

termijn veranderd van onbepaalde tijd in 15 jaar. Ook heeft onze fractie meermaals aandacht 

gevraagd voor deze kritiek in het presidium. 

 

Tot op heden heeft dit alles niet geleid tot een cultuurverandering bij uw college. Dit blijkt onder 

andere uit de discussie over geheimhouding tijdens de besluitvorming van 23 september. Wel stellen 

wij vast dat we in deze raadsperiode niet meer alleen staan in onze kritiek en steeds meer partijen en 

raadsleden onze kritiek delen. Daarom is dit een goed moment de discussie te starten over de wijze 

waarop wij in Zwolle met geheimhouding omgaan. En om kritisch te kijken naar de berg geheime 

stukken van onze gemeente en de noodzaak deze geheim te houden.  

 

 

 



Als voorbereiding op die discussie hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Heeft u zicht op de hoeveelheid stukken waar door de gemeenteraad geheimhouding op 

bekrachtigd is? Zo ja, om hoeveel stukken gaat het inmiddels?  

 

2. Kunt u aangeven tot hoever dit teruggaat in de tijd? 

 

3. Kunt u aangeven hoeveel hiervan voor bepaalde en hoeveel voor onbepaalde tijd geheim zijn 

verklaard? 

 

4. Heeft u inzicht in de relevantie en noodzaak van voortdurende geheimhouding van al deze 

stukken? 

 

5. Vindt er een periodieke toets plaats om na te gaan of voortdurende geheimhouding nog gewenst 

is? 

 

6. Kunt u aangeven hoe vaak de raad op voorspraak van het college geheimhouding heeft 

opgeheven in de afgelopen 10 jaar? 

 

 

Wij verzoeken u deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden. 

 

Namens de SP-fractie 

Brammert Geerling  

 

 

 

 


